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Lovforslagets overgang til tredie behandling 
vèdtoges uden afstemning. 

Formanden: Lovforslaget går nu til for- 
nyet behandling i udvalget. 

Den næste sag på. dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om æn- 
dringer i bogføringsloven. 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 133)' 
findes i tidenden sp. 3745, udvalgets be- 
tænkning i tillæg B. sp. 1081). 

Der var stillet 3 ændringsforslag i be- 
tænkningen. 

Uden for betænkningen var der ikke stillet 
ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraJfer, ændringsforsla- 
gene og spørgsmålet om lovforslagets over- 
gang til tredje behandling sattes til forhand- 
ling under ét. 

Teichert: Af den foreliggende betænkning 
fremgår det, at udvalget har holdt 4 møder 
og herunder har haft samråd med handels- 
ministeren, der endvidere skriftligt har be- 
svaret , en række spørgsmål fra udvalget. 
Handelsministeren har efter min mening 
været meget imødekommende over for 
ønskerne fra erhvervsfolk, fra Erhvervs- 
rådet for Gartneri og Frugtavl og fra 
De samvirkende danske Landboforeninger 
ved at stille de foreliggende ændringsforslag 
nr. 1-3. Disse ændringsforslag er tiltrådt af 
det samlede udvalg, der indstiller lovfor- 
slaget til vedtagelse med de af ministeren 
foreslåede ændringer. 

Bælrgaard: Efter at der mellem første og 
anden behandling er fremkommet oplys- 
ninger om, at loven vil komme til at om- 
fatte hele 6.200 landejendomme mod ca. 
4.280 som oprindeligt anslået, finder min 
gruppe det meget rimeligt, at bogførings- 
pligten indtræder i. flere tempi, eii ordning, 
som ændringsforslag nr. 3 går ud på. 
Ligeledes kan ' vi stemme for ændrings- 
forslagene nr. l - og 2, hvorefter gartnere 

og frugtavlere stilles mere lige med land- 
bruget, hvad bogføringspligt angår. 

De uafhængige kan altså stemme for 
ændringsforslagene og for lovforslaget som 
helhed. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Ændringsforslagene nr. 1 og 2, § 1, således 
ændret, ændringsforslag nr. 3 og § 2, 
således ændret, 
vedtoges uden afstemning. 

Lovforslagets overgang til tredje behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Jeg stiller forslag om, at 
lovforslaget går direkte til tredje behandling 
uden fornyet udvalgsbehandling. Hvis ingen 
udtaler sig herimod,, vil jeg betragte det 
som vedtaget. (Ophold). Det er vedtaget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om 
svangerskabshygiejne. 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 48) 
findes i tidenden sp. 1400, udvalgets be- 
tænkning i tillæg B. sp. 1101). 

Der var stillet 6 ændringsforslag i be- 
tænkningen. 

Uden for betænkningen var der ikke stillet 
ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer, ændringsfor- 
slagene og spørgsmålet om lovforslagets 
overgang til tredje behandling sattes til 
forhandling under ét. 

Camma Larsen-Ledet: Sidste efterår frem- 
satte indenrigsministeren et forslag til lov 
om svangerskabshygiejne. Først nu langt 
inde i foråret er udvalgsarbejdet ført så 
vidt; at sagen kan komme til anden behand- 
I ling. I den mellemliggende tid har udvalget 
holdt 10 møder, herunder haft samråd 
med ministeren, medicinaldirektør Esther 
Ammundsen og overlæge Teit Kærn fra 
sundhedsstyrelsen, ligesom en deputation 


